

# Pwede Kang Mahimong Takus sa Templo

Ni Elder Quentin L. Cook

Sa Korum sa Napulog Duha ka mga Apostoles

**D**ako namong tinguha nga ang mga miyembro sa Simbahan magpakabuhi nga takus sa temple recommend. Palihug ayaw hunahunaa nga ang pagtambong sa templo lisud ug tingali dili makab-ot nga tumong. Naningkamot uban sa ilang bishop, kadaghanan sa mga miyembro makahimo sa tanang matarung nga mga gikinahanglan sulod sa mubo nga panahon kon sila may determinasyon nga mopasarang ug hingpit nga maghinulsol sa mga kalapasan. Naglakip kini sa kaandam mopasaylo sa atong mga kaugalingon ug dili mo-focus sa atong mga imperpeksyon o mga sala nga magpugong kanato nga dili makasulod sa sagrado nga templo.

Ang Pag-ula sa Manluluwas natuman alang sa tanang anak sa Dios. Ang Iyang matubsanon nga sakripisyo nagtagbaw sa mga gipangayo sa kaangayan alang sa tanan niadtong tinuoray nga maghinulsol. Ang mga kasulatan naghulagway niini sa nindot kaayo nga paagi:

“Bisan pa ang inyong mga sala mapula, sila pagapution ingon sa nieve” (Isaias 1:18).

“Ug Ako, ang Ginoo, dili na mahinumdom [niini]” (Jeremias 31:34).

Mopasalig kami nga ang inyong pagsunod sa matarung nga mga baruganan makahatag kaninyo ug sa inyong pamilya og kalipay, katumanan, ug kalinaw. Ang mga miyembro, mga hamtong ug batan-on, momatuod sa ilang kaugalingong katakus sa dihang motubag sila sa mga

pangutana sa temple recommend. Ang mahinungdanong gikinahanglan mao ang pagpalambo sa atong pagpamatuod sa Dios nga Amahan; sa Iyang Anak, si Jesukristo; ug sa pagpahiuli sa Iyang ebanghelyo ug masinati ang pagpangalagad sa Espiritu Santo.

Palihug hibalo ang dako namong tinguha nga ang tanan mohimo sa gikinahanglan nga mga kausaban aron mahimong takus sa pagtambong sa templo. Ribyuha sa mainampuan nga paagi ang espirituhanon nga kahimtang sa inyong kinabuhi, tinguha ang giya sa Espiritu, ug pakigsulti sa inyong bishop mahitungod sa pagandam sa inyong kaugalingon alang sa templo. Si Presidente Thomas S. Monson (1927–2018) miingon, “Wala nay laing importante nga tumong nga trabahoon kay sa magpakatakus sa pag-adto sa templo.”<sup>1</sup>

Nag-ampo ko nga ang matag-usa kanato motahud sa Manluluwas ug mohimo sa gikinahanglan nga mga kausaban aron sa paghunahuna sa atong kaugalingon nga anaa sa Iyang sagrado nga mga templo. Sa pagbuhat sa ingon, makatuman kita sa Iyang balaan nga mga katuyoan ug magandam sa atong kaugalingon ug atong mga pamilya alang sa tanang mga panalangin nga mahatag sa Ginoo ug sa Iyang Simbahan niini nga kinabuhi ug sa kahangturan. ■

*Gikan sa pakigpulong sa Abril 2016 nga kinatibuk-ang komperensya.*

**MUBO NGA SULAT**

1. Thomas S. Monson, “Ang Balaan nga Templo—ang Suga sa Kalibutan,” Apr. 2011 nga kinatibuk-ang komperensya.



Natawo sa **Logan, Utah** niadtong **Septiyembre 8, 1940**

Sukad sa tuig 1960 hangtud 1962, nagserbisyo siya sa

**British Mission,**

ug usa si Elder Jeffrey R. Holland sa iyang mga kompanyon.



Gi-sustain nga sakop sa Korum sa

**Napulog Duha ka mga Apostoles**

niadtong Oktubre 6, 2007



Midula sa state championship nga game sa **basketball** ug **football** sa high school

Naminyo kang **Mary Gaddie sa-Logan Utah Temple** niadtong **Nobyembre 30, 1962**



Dunay **3 ka anak** ug **11 ka apo**

